
Oppsummering av kaffimøtet 18.06.19 

Visit Gol orienterte om fylgjande: 

- Sesongstart i sentrum 

- Goldagan 

- Fårefestivalen 

- Masterplan for sykkel 

Det kom også nokre kommentarar frå Golsfjellet vedrørande sykkel og stolpejakten samt nye turkart.  

 

Anders Eidsgaard orienterte om fylgjande: 

- Status i Stadsutviklingsprosjektet  

- Behov for fleire innspel 

- Det var skrivi ned innspel som vart sendt over til prosjektleiar i møtet 

 

Ordføraren orienterte om følgjande;  

1. Kommuneplanens arealdel:   

- Administrasjonen er i gang med å vurdere innspela. Planutvalet vil få ei sak på 
grovsiling til behandling etter ferien.  

 

2. Kommunedelplan for Gol Tettstad; 

- Fylkesmannen og Fylkeskommunen har trekt sine motsegner 
- Kommune har sendt forslag til løysing på motsegn til Statens vegvesen. Vi håper på 

svar før ferien. Når svar frå STV ligg føre kan vi ta stilling til om vi kan sluttbehandle 
planen.  

 
3. Næringsfondet- tildeling 2 halvår 2019- søknadsfrist 1.august 
4. Gol Stasjon – samarbeid om vedlikehald/rehabilitering av stasjonsområdet med Bane Nor 
5. Gol Sambruksstasjon – arbeid med å få flest mogleg oppgåver til stasjonen 
6. Klimaråd – ide å invitere næringslivet?  


